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1. Introduktion 

 Denne rapport giver et overblik over klubbens præstationer, præstationer og udfordringer i det 
seneste år. 

 Sidste år har været et år, hvor vi er fortsat fremad med klubbens udvikling. På de følgende sider 
har jeg skrevet nogle tanker om vores præstationer på forskellige områder, som jeg så dem fra 
min stilling som cheftræner i klubben. Jeg har også inkluderet nogle ideer om, hvordan det 
næste skridt ville se ud for klubben for at blive ved med at udvikle sig. 

 

2. Klubbens mål og mål 

 Opnå talentudviklingsklubstatus fra Dansk Svømmeforbund i samarbejde med Dansk 
Svømmeforbund og Slagelse Kommune. Dette mål er nået siden sidste forår. 
         

 Match alder med evner i konkurrencegrupperne. Der er sket en stor forbedring siden vi 
begyndte at arbejde på dette mål, men det er ikke afsluttet endnu.          
         

 Fremtidige planer: 

1. Fortsæt med at arbejde på det andet mål for at opnå endnu bedre resultater. 
         

2. Hold antallet af svømmere på samme niveau og reducer frafaldet. 
         

3. Fortsæt med at arbejde med trænerne om at uddanne dem. 
         

4. Giv vores mest engagerede svømmere flere væddeløbs- og træningsmuligheder samt adgang 
til støttende professionelle. 
         

5. Gennemgå årligt vores udviklingsplan, og foretag ændringer, når det er nødvendigt. 

 

3. Præstationshøjdepunkter 

 1 national rekord (Frederik Schmidt Johansen, 1500 FR, S14) 
         



 20 klubrekorder 
         

 DM Årgang KB: 1 sølvmedalje (Signe Skelvig, 50 RYG), 1 bronzemedalje (Maria Gandrup 
Nygaard, 100 BR) 
         

 DM Årgang LB: 9 finaler, 3 bronzemedaljer (Signe Skelvig, 100 RYG/ Maria Gandrup Nygaard, 
100 BR/ Andrea Frederikke Pedersen, 200 BR) 
         

 DM Junior KB: 2 B-finaler, 4 C-finaler 
         

 Nordiske Mesterskaber: 1 sølv- og 1 bronzemedalje (Frederik Schmidt Johansen, 200 IM og 400 
FR) 

 

4. Medlemskab 

 Vækst i medlemstal og rekrutteringsindsats. Vi har omkring 110 svømmere i 
konkurrencegrupperne. Antallet af svømmere er steget, siden vi begyndte at spotte to gange i 
hver sæson. 
         

 Fremtidige planer: Prioriter fastholdelse, og øg niveauet inden for hvert hold. Vi har ikke 
poolplads til at øge antallet af svømmere, som vi har gjort i de seneste år. 

 

5. Udfordringer 

 Samarbejdet med Slagelse Talent- og Eliteprojektet har været en udfordring, da vi har 
forskellige syn på, hvordan man griber svømmeskemaet an. 
         

 Frafaldsprocenterne hos talentholdene er høje, især i deres prøveperiode. 
         

 Poolplads bliver en udfordring i de kommende måneder. 

 

6. Trænere 

 Vi har 10 trænere, inklusive mig selv, der arbejder med de 5 konkurrencegrupper og Masters. 
         

 Vi har 100% besat trænerstillingerne. Vi har ikke en gruppe, der mangler trænere. 
         

 Fire trænere har årgangsuddannelsen (to af dem har en aktiv licens i 2025), en træner har 
børneuddannelsen, og fire trænere har ingen oƯiciel uddannelse, men de har selv været 



konkurrencesvømmere. 
         

 Fremtidige planer omfatter:          

1. Fortsæt med at uddanne trænerne ud fra deres personlige interesser og også ud fra den 
interesse, de har i at arbejde for klubben.          
         

2. Udvikl en plan sammen med de årgang uddannede trænere, der skal hjælpe dem med at holde 
en aktiv licensstatus.          

 

7. Udstyr/faciliteter 

 Klubben er meget godt rustet til at levere kvalitetstræningsmuligheder både på land og i 
vandet.          
         

 En god tilføjelse vil være et sæt til filmsystemet, hvor vi kan bruge det mere under træningen. 
         

 En anden facilitet til tørland, bortset fra pooldækket, kan være en bedre mulighed for 
svømmerne og trænerne. 

 

8. Konklusion 

 Svøm Slagelse Korsør er fortsat med at vokse gennem 2024 både i medlemstal men også i 
præstationsniveauer.          
         

 Klubben opererer på et højt niveau, da den er velorganiseret både i og uden for vandet, da rigtig 
mange forældre hjælper med at afvikle klubbens drift uden for træning. I løbet af 2024 har vi 
lagt planer for, hvordan trænere og de forskellige udvalg kan kommunikere mere eƯektivt. 
         

 Vi havde en meget succesfuld sponsorsvøm, og med det øgede antal svømmere bliver det 
endnu mere succesfuldt de næste par år.         

 Klubbens konkurrencer er særdeles velorganiserede med stort fremmøde. 
         

 Vi har en god struktur på at uddanne og udvikle trænere inde fra klubben.          

 


